
Мато Фрањичевић 

1. Питање постављено Савјету министара БиХ, Парламентарној скупштини БиХ, 

Влади Федерације БиХ, Влади Републике Српске, владама кантона у Федерацији 

БиХ,  Парламенту Федерације БиХ, Народној скупштини Републике Српске, 

Скупштини Брчко Дисрикта БиХ, скупштинама кантона и Влади Брчко Дистрикта 

БиХ – Молим да ми доставите податке о броју аутомобила у свом власништву на 

дан 31.12.2013. године и финансијским средствима утрошеним за ове намјене у 

2013. години.“ 

2. Питање постављено владама кантона у Федерацији БиХ – „Тражим од влада 

кантона у ФБиХ да доставе податке о конкретним концесијским уговорима 

склопљеним од 1. јанура 2007. године до сада, односно до дана формулисања 

одговора. Такође молим да се доставе конкретни подаци о сљедећем: 

a) Да ли су при склапању ових уговора реализовани сви законом предвиђени 

услови и задовољене одговарајуће процедуре? 

б)  Да ли су ови аранжмани усклађени с позитивним законским прописима? 

ц)  Поштују ли се у потпуности важећи просторни планови? 

д)  Колики су приходи по сваком од конкретних концесијских аранжмана?'' 

 

 

 
 

 
 


